
Z A P I S N I K

sastavljen dana 22.05.2023. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte pozivom KLASA: 601-01/23-01/23, URBROJ: 2186-181-23-1 od 19.05.2023. godine.

Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Marko Futač, voditelj zapisnika,
3. Ana Marija Vrščak,
4. Andreja Podoljnjak.

Ostali prisutni:
1. Martina Hrupec, ravnateljica.

Na sjednici  nije prisutna potpredsjednica Marija  Šafran Tir,  koja je opravdala svoj
izostanak.

Sjednicu  otvara  predsjednik  Upravnog vijeća  Stjepan  Šafran,  konstatira  da  postoji
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća,
2. Donošenje Odluke o upisu djece u Dječji  vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu

2023./2024.,
3. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 24.04.2023. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 24.04.2023. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 24.04.2023. godine je
prihvaćen jednoglasno.

Toč. 2)
Donošenje Odluke o upisu djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag

za pedagošku godinu 2023./2024.

Predsjednik  poziva  ravnateljicu  da obraloži  ovu točku dnevnog reda.  Ravnateljjica
podsjeća da konačnu odluku o upisu djece donosi Upravno vijeće na prijedlog Povjerenstva za
upis. Po raspisanom natječaju zaprimljene su 22 molbe za upis djece, od čega 7 za djecu koja
nisu s područja Općine Breznica, a jedna molba je odbijena jer dijete neće imati godinu dana s
početkom  pedagoške  godine.  Povjerenstvo  za  upis  djece  je  održalo  sastanak  i  provelo
bodovanje molbi sukladno Pravilniku o upisu djece. Po provedenom bodovanju Povjerenstvo
predlaže upis četvero djece, čija imena ravnateljica čita za Upravno vijeće.



Ana Marija Vrščak postavlja pitanje o tome kada će novo upisana djeca krenuti u vrtić.
Ravnateljica odgovara da će djeca krenuti u vrtić s početkom nove pedagoške godine.

U raspravi o upisu djece u vrtić sudjeluju ravnateljica i svi članovi Upravnog vijeća.
Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda, pa predsjednik daje

prijedlog Odluke o  upisu djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2023./2024.
na glasanje.

ZAKLJUČAK: Odluka o upisu djece u Dječji vrtić Pčelica Bisag za pedagošku
godinu 2023./2024. je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 3)
Ostala pitanja i prijedlozi

Ravnateljica obavještava Upravno vijeće provedenim aktivnostima od prošle sjednice.
Djeca su bila na izletu, a održala se i radionica za roditelje. Ana Marija Vrščak dodaje da je
radionica uspješno održana i da se odazvalo puno roditelja.

Andreja  Podoljnjak  proslijeđuje  upit  roditelja  o  mogućnosti  stvaranja  grupe  na
društevnim mrežama. Ravnateljica dodaje da je uvijek dostupna za roditelje.

Ravnateljica  postavlja  pitanje  o  mogućnosti  organiziranja  kolektivnog  godišnjeg
odmora. Ana Marija Vrščak dodaje da puno vrtića ima tu praksu. Predsjednik odgovara da bi
to  mogao  biti  problem  za  roditelje  koji  rade.  Ravnateljica  dodaje  bi  se  možda  mogli
dogovoriti s roditeljima za kolektivni odmor za iduću godinu, tako da im se ponude mogući
termini.

Dovršeno u 18:40 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


